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RIA*Nysse on Tampereen rakennusinsinöörit 
ja -arkkitehdit ry:n tiedotuslehti, jakelu 
1 450 kpl.
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Tampereen RIA:n kotisivu
www.tamria.fi

RIA*Nyssen toimituksen osoite
c/o Petri Mäki
Korventie 11, 33470 YLÖJÄRVI
puh. 040 536 6630
e-mail: petri.maki@tamria.fi

RIA*Nyssen ilmoitushinnasto 2023
-hinnat on vapautettu ALV:stä
-hinnat:
* takasivu (värillinen)     495 € 
* etu- ja takakannen sisäpuoli (vär.)   420 €
mustavalkopainatus
* tekstin jälkeen  1/1    330 € 
   1/2    210 €  
   1/4    145 € 
* pikkuilmoitus        20 €

RIA*Nysse ilmestyy neljä kertaa vuodessa.
Seuraava Nysse ilmestyy toukokuussa 2023.
Painopaikka: Niini & Co Oy

TamRIA:n hallitus 2023
Puheenjohtaja Ville Lehtineva, RI 
puh. 040 848 7386 
e-mail: ville.lehtineva@tamria.fi

Vpj Anniina Söderholm, RI
puh. 045 847 6332
e-mail: anniina.soderholm@tamria.fi

Sihteeri Sarianna Sillanpää, RA-opisk. 
puh. 044 060 5999  
e-mail: sarianna.sillanpaa@tamria.fi

Talouspäällikkö Petri Kulmala, RI
puh. 0400 681 035
e-mail: petri.kulmala@tamria.fi

Viestintävastava Melina Avelin, RA-opisk.
puh. 045 112 5380
e-mail: melina.avelin@tamria.fi

Viestintävastava Leevi Männistö, RI-opisk.
puh. 040 567 6670
e-mail: leevi.mannisto@tamria.fi

RIA*Nysse, PIRA Petri Mäki, RI
puh. 040 536 6630 
e-mail: petri.maki@tamria.fi 

Nuorjäsenvastaava Ida Korsimo, RA-opisk. 
puh. 044 339 6177
e-mail: ida.korsimo@tamria.fi

Tapahtuma- ja seniorivastaava Kari 
Salonen, RA
puh. 040 571 8698
e-mail: kari.salonen@tamria.fi

Tapahtumavastaava, matkat
Kaija Rask, RA
puh. 040 581 9354 
e-mail: kaija.rask@tamria.fi

Tapahtumavastaava Anni Markkola, RA
puh. 040 735 0237
e-mail: anni.markkola@tamria.fi

Tapahtumavastaava Sirkku Laine, RA
puh. 040 766 1540 
e-mail: sirkku.laine@tamria.fi

Tapahtumavastaava Reetta Juurakko, 
RI-opisk.
puh. 044 040 9989
e-mail: reetta.juurakko@tamria.fi

KesäRIA 2025, LiHa, sttk Tiia Tuomi, RI
puh. 050 356 0973
e-mail: tiia.tuomi@tamria.fi 

KesäRIA 2025, Sami Silfverhuth, RI-opisk.
puh. 045 644 2929
e-mail: sami.silfverhuth@tamria.fi

Opiskelijaedustaja Enni Ohrankämmen
puh. 045 897 9449
e-mail: enni.ohrankammen@tamria.fi

Opiskelijaedustaja Aaro Nyman
puh. 050 589 4642
e-mail: aaro.nyman@tamria.fi

TamRIA:n tilinro FI05 5732 2620 0540 64
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PUHEENJOHTAJAN PÄRINÄT

Talvisia ajatuksia
Taas on pyörähtänyt käyntiin 
uusi toimintavuosi TamRIAn tou-
huissa. Loppuvuodesta vuosiko-
kouksen lähestyessä minulla oli 
kiva fiilis siitä, että hallitus-
toimintaan oli erityisen suurta 
kiinnostusta valmistumisen kyn-
nyksellä olevien opiskelijoiden 
keskuudessa. Nyt uuden halli-
tuksen järjestäytymisen myötä 
oli ilo huomata, millainen upea 
porukka saatiin kasaan tänä 
vuonna toimintaa pyörittämään 
ja myös se, kuinka aktiivisesti 
nuoret opiskelijaedustajat otti-
vat vastuuta toiminnan keskei-
sistä tehtävistä. Tämän upean 
porukan esittelyt voit lukea 
tästä lehdestä. 

Helmikuun alussa Asta-messuilla 
pyörähtäessä ja samana viikon-
loppuna ihmisten kanssa keskus-
tellessa oli todella iloinen asia 
todeta, että TAMK:n opiskelijoi-
den pitkät perinteet omaava 
yhdistys Puusuutarit ry on onnis-
tunut selviämään pandemiavuo-
sista ja jatkaa edelleen aktiivis-
ta työtä alueemme vuosittaisen 
rakennusalan messutapahtuman 
järjestämisessä yhdessä TM:n 
kanssa. Tämä tarjoaa alamme 
opiskelijoille arvokasta oppia 
mm. kaupallisista asioista sekä 
projektinhallinnasta, joihin ei 
muuta kautta koulun penkillä 
saa näin vahvaa kosketusta. 
Kuitenkin pienenä tulevaisuuden 

varjona on nähtävissä pitkänä 
trendinä yhdistyksen kaupallisen 
roolin supistuminen sekä hyvin-
kin konkreettisena asiana perin-
teisen Rakentaja-nimen puuttu-
minen nykyisestä tapahtumasta. 
Vetoankin vanhan hankintapääl-
likön roolissa Pirkanmaan alueen 
yrityksiin, että jos vain mahdol-
lista, niin tukekaa messuille läh-
tiessänne tätä arvokasta opiske-
lijaperinnettä.

Taloudesta ja rakentamisen suh-
danteistakin voisi tässä kirjoi-
tuksessa jauhaa, mutta jätetään 
se tällä kertaa ja todetaan, 
että kevätaurinko alkaa jo 
lämmittää.

Mukavaa alkanutta vuotta!
-Ville
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  TamRIA:n sääntömääräinen kevätkokous
 
 ti 18.4. klo 17.00 
 Saunaravintola Kuuma, Laukontori 21, Tampere  
 - käsitellään sääntömääräiset asiat        

ESITYSLISTA
 1§ Kokouksen avaus
 2§ Valitaan kokoukselle puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjan
     tarkastajaa ja kaksi ääntenlaskijaa.
 3§ Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.
 4§ Hyväksytään kokouksen työjärjestys.
 5§ Esitetään tilinpäätös, hallituksen toimintakertomus ja tilin-
     tarkastajien lausunto.
 6§ Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden 
     myöntämisestä hallituksen jäsenille ja muille tilivelvollisille.
 7§ Käsitellään yhdistyksen jäsenten kokouksen käsiteltäväksi
      sääntöjen mukaan ilmoittamat asiat.
 8§ Käsitellään muut kokouskutsussa mainitut asiat.
 9§ Kokouksen päättäminen.

Tampereen RIA tarjoaa kokouksen osallistujille kevyen iltapalan 
kokouksen yhteydessä. Tätä varten pyydämme ilmoittautumiset 
kokoukseen 16.4. mennessä osoitteeseen ville.lehtineva@tamria.fi.

Kokouksen jälkeen yhdistys tarjoaa mahdollisuuden saunomiseen. Ota 
oma pyyhe ja uima-asu mukaan. 
Kokouksen mahdollinen isäntä on vielä haussa ja tähän liittyen 
isännän esittely kokouksen jälkeen on avoimena. Seuraa ilmoittelua 
kotisivuillamme.

Tervetuloa.       Hallitus

Kokoukseen pääsee osallistumaan 
etänä videoyhteydellä. Liity hieman 
ennen kokouksen aloitusaikaa kuvaa-
malla qr-koodi tai oheisen linkin kautta:

https://meet.google.com/yss-hots-cvt

TULEVIA TAPAHTUMIA
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TULEVIA TAPAHTUMIA

TamRIA järjestää torstaina 4.5. klo 14.30 alkaen vierailun uuteen 

Nokian sosiaali- ja terveysasemaan.
Kokoontuminen työmaatoimistossa osoitteessa Souranderintie 19. 
Virallisesti kyseessä on vielä työmaa, vaikka työmaan luovutus on 
kohta käsillä ja käytännössä valmiiseen taloon päästään tutustu-
maan. Rakennusta on esittelemässä ainakin KVR-urakoitsija 
Skanskan ja rakennuttajan, Nokian kaupungin tilapalvelujen 
edustaja.

20 nopeinta mahtuu mukaan vierailulle. Ilmoittautumiset 10.4. 
alkaen osoitteeseen petri.maki@tamria.fi. Mikäli sinulla ei ole 
omia turvavarusteita, mainitse siitä ilmoittautumisen yhteydessä. 
Lyhyeen perehdytykseen ja työmaakierrokseen on varattu aikaa n. 
1,5 tuntia.

Nokian sosiaali- ja terveysaseman kierroksen jälkeen osallistujilla 
on mahdollisuus kahvitteluun läheisessä Tehdassaaressa. Nokian-
virralle pääsee autolla muutamassa minuutissa ja kävellen alle 
vartissa. Tehdassaaren aluekehittäjä Cireco Finland Oy on luvan-
nut myös esitellä alueen toteutettuja ja suunniteltuja hankkeita.

Kesäretki Valkeakoskelle
TamRIA on varannut 40 lippua Apianniemen kesäteatteriin 

Valkeakoskelle, tarjolla on 

IRWIN
musikaali Antti Hammarbergin elämästä.

Rooleissa mm. Joni Leponiemi, Ilkka Koivula, Ushma Olava, Leea 
Lepistö ja Jannastiina Hakala.

Koreografiasta vastaa Jani Rasimus.

Varattu näytös on torstaina 10.8.2023 klo 19.00.

TamRIA tukee jäsenistöään ja tarjoaa lippuja 25 € jäsenhintaan (max
2/jäsen). Nyt kannattaa lähteä mukaan. Hintaan sisältyy myös 

väliaikatarjoilu.
Kyydin Valkeakoskelle saa jokainen järjestää itse.

Ilmoittautumiset 9.6.2023 mennessä
tiia.tuomi@tamria.fi.
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TULOSSA PIAN:
UUSI UPEA ALLURA-VINYYLILANKKU  

JA -LAATTAMALLISTO

www.forbo-flooring.fi

Senioritoimintaa
mennyttä ja tulevaa

Senioriglögit juotiin Pella´s Cafeessa 21.12. Paikalla oli peräti 
13 aktiivista senioria. Sen jälkeen noin puolet kävi Vapriikissa 
tutustumassa Tampere ennen ja nyt -näyttelyyn. Kannatti käydä.

Vuoden 2023 ensimmäinen lounastapaaminen oli 17.1. klo 13.00 
ravintola Mintissä Kauppakadulla seitsemän osallistujan voimin. 

21.2. seniorit lounastivat Tornihotellin Grill It -ravintolassa, 
osallistujia samoin 7.

Suunnitelmissa HeRIA:n kanssa yhteistyössä seniorimatka 
Helsinkiin 30.3., ohjelma vielä avoin. Kari S. tiedottaa retkestä 
mukaan toimintaan ilmoittautuneille senioreille.

TULEVIA TAPAHTUMIA
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TULEVIA TAPAHTUMIA

Vierailu Sulkavuoren keskuspuhdistamon 
työmaalle on TamRIA:n ohjelmassa touko-kesäkuun vaihteen tienoilla. 
Tarkempi kutsu julkaistaan ajankohdan varmistuttua. Työmaalla liikku-
minen tapahtuu bussilla, mutta tarvittaessa vierailijoiden pitää pystyä 
omavoimaisesti nousemaan ajotunnelia pitkin maan pinnalle. Vierailun 
kesto on noin 2 tuntia ja maksimiosallistujamäärä on 17.

Moro, Olen Ville ja olen ollut 
aktiivisesti mukana TamRIAn 
toiminnassa vuodesta 2014 läh-
tien, joista viimeisimmät kolme 
vuotta puheenjohtajan roolissa. 
Toiminnassa mukana oleminen 
on ollut antoisaa ja niiden pal-
jon mainostettujen verkostojen 
lisäksi täältä on löytynyt hyviä 
ystäviä ja mukavaa vietettyä 
aika samanhenkisten ihmisten 
kanssa. Leipäni ansaitsen nykyi-
sin Lehto Asunnoilla asuntora-
kentamisen suunnittelunohjauk-
sen parissa. Asun Tampereella 
Vuoreksessa ja minulla on kaksi 
upeaa lasta. Arjen ja työn vasta-
painona tulee liikuttua säännöl-
lisesti ja joskus epäsäännöllisesti 
tennis- ja padelkentillä.

Olen Sarianna, viimeisen vuoden ra-
opiskelija Tamkissa. Tällä hetkellä 
olen opiskelijajäsen Tamrian halli-
tuksessa ja lisäksi toimin sihteerinä. 
Olen Myös Rian yhteyshenkilö 
koulussa ja opiskelijatoimikunnan 
sihteeri. Vapaa-ajalla harrastan 
liikuntaa ja näen kavereita.

Koko TamRIA:n hallitus 2023 opiskelija-
edustajineen esittäytyy omin sanoin 
tällä ja seuraavilla sivuilla. Ota meihin 
yhteyttä kaikissa TamRIA:aa koskevissa 
asioissa.

Puheenjohtaja Ville Sihteeri Sarianna

TamRIAn perinteinen valmistuvien juhlaillallinen 
pidetään Ravintola Pihassa tiistaina 25.4 klo 17.30 alkaen. Tapahtu-
massa juhlitaan syksyllä 2022 ja keväällä 2023 valmistuneita/valmis-
tuvia RIAn jäseniä. Illan aikana ohjelmassa on juhlapuheita, yritysesit-
telyjä sekä ruokaa. Kutsu tapahtumaan lähetetään koulun sähköpos-
tiin, joten jos olet valmistunut jo syksyllä 2022 tai aiemmin tänä 
keväänä, ota yhteyttä ida.korsimo@tamria.fi. 
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HALLITUS 2023

Anniina Söderholm, Vara-pj

Olen ollut RIAn toiminnassa muka-
na heti insinööriopiskelujen alusta 
vuodesta 2016, ja TamRIAn halli-
tuksessa vuodesta 2018. Opintojen 
aikana olin opiskelijatoimikunnassa 
järjestämässä valtakunnallisia ta-
pahtumia opiskelijoille ja opiskeli-
joiden edustajana myös RIAn liitto-
hallituksessa. Tehtäviini kuuluu 
tällä hetkellä TamRIAssa puheen-
johtajan ja hallituksen avustami-
nen varapuheenjohtajan roolissa, 
sekä edustus RIA-majojen hallituk-
sessa. Kohokohtia ja rakkaimpia 
muistoja ria-ajalta on erityisesti 
lukuisat Ylläksen reissut eri kokoon-
panoilla, Amazing RIArace tapahtu-
man järjestäminen Tampereella, 
ja tietysti viime vuonna Vuoden 

nuori RIAlainen -palkinnon vastaan-
ottaminen!

Sarjainnostujana kalenteri pysyy 
luonnostaan täytenä, padelin lisäk-
si kaikki ulkoilmalajit vuodenaikaan 
katsomatta kiinnostavat. Usein 
mukana kulkee espanjanvesikoira 
Esko, ja joskus myös avopuoliso 
Kalle. Uusimpina harrastustulokkai-
na avantouinti ja lintujen havain-
nointi. Sielunmaisema löytyy joko 
reppu selässä tunturin rinteeltä tai 
saaristosta purjeveneen kannelta 
tähyiltynä. Harrastukset ja vapaa-
ajan rahoittaa työ geoteknisenä 
suunnittelijana WSP:llä, ja jottei 
aika kävisi pitkäksi aloitin viime 
vuonna myös maisteriopinnot 
Hervannassa.
            T:Ansku

Olen rakennusarkkitehti ja suun-
nittelen pientaloja työkseni. Työ 
on luovaa sekä inspiroivaa, lisäksi 
pidän sen monipuolisuudesta ja 
tiiviistä asiakastyöstä - unelmien 
ja haaveiden muodostamista suun-
nitelmiksi!

Tällä hetkellä vapaa-ajalla pelailen 
padelia, suunnittelen omaa tulevaa 
taloprojektia ja ulkoilen koiran 
kanssa. Matkustelu ja hyvä ruoka 
on elämän suola ja sokeri. Kuiten-
kin usein löydän itseni iltaisin vain 

Tiia Tuomi, Tampereelta valmistunut rakennusin-
sinööri. Asuu Pinsiössä perheen ja koiran kanssa. 
Työkseen matkustelee ympäri Suomea arvioimas-
sa rakennusalan yrityksien johtamista ja toimin-
taa ja samalla käy paikallisessa karaokessa. 

Vara-pj Anniina

kuluttamasta sohvaa ja haaveile-
masta.

Rian menoihin päädyin heti opiske-
lujen alussa ja yksi opiskelijareissu 
Ylläkselle saikin muuttamaan osoi-
tekirjat Tampereelle, joten mainit-
takoot se merkittävimpänä RIA-
muistona. Paljon erilaisia ja haus-
koja tapahtumia on tullut koettua 
myös tuon jälkeen. TamRian halli-
tuksessa touhuankin tapahtumien 
parissa nyt tällä hallituskaudella.

               - Anni Markkola

Tapahtumavastaava Anni

Liittohallitusedustaja, KesäRIA 2025 
  valmisteluvastaava Tiia

Olen Ida Korsimo, 24-vuo-
tias, pian valmistuva ra-
kennusarkkitehtiopiskelija 
Tampereen Ammattikor-
keakoulusta. Olen toimi-
nut pari vuotta TamRIAn 
hallituksessa opiskelija-
edustajana ja tänä vuonna 
lähdin hallitukseen varsi-
naiseksi jäseneksi. Olen 
töissä Rambollilla suunnit-
telijana ja vapaa-ajalla 
tykkään touhuta monipuo-
lisesti kaikenlaista, par-
haiten viihdyn kesäisissä 
tai talvisissa mökkimaise-
missa.

Nuorjäsenvastaava Ida
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HALLITUS 2023

Petri Kulmala Lempäälästä ja ikää on 
kertynyt 50v. Talouspäällikön tehtävissä 
TamRIA:ssa vuoden 2022 alusta lähtien.
Valmistunut Tampereen ammattikorkea-
koulusta talonrakennustekniikan insinöö-
riksi 2002 ja 2020 opiskellut AMK-tutkin-
tonimikkeen eteen Y:n Hämeenlinnan 
ammattikorkeakoulusta. Työskentelen 
turvallisuus- ja kemikaalivirastossa 
(TUKES) rakennustuotteiden markkina-
valvonnassa. Harrastuksina talvisin las-
kettelu ja murtsikoilla hiihtely. Kesäkau-
tena moottoripyöräily, retkeily ja vael-
taminen kotikonnuilla sekä pohjois-
maissa.

Talouspäällikkö Petri

Tervehdys Sirkulta!

Koulutustaustaltani olen rakennus-
arkkitehti vuosimallia -88 ja olen 
täydentänyt opintojani RTA:ksi eli 
rakennusterveysasiantuntijakoulu-
tuksella Kuopion yliopistossa 2019.

Töissä tällä hetkellä Sitowisessä 
toimien projektiarkkitehtinä ja jos-
kus tehden muiden töiden lomassa 
kuntokartoituksia kiinteistöihin.

TamRIA:n hallitukseen liityin ensim-
mäisen kerran 2000-luvulla toimien 
opiskelijoiden yhdyshenkilönä. Har-
hauduin yhdistyksen 
aktiivitoiminnasta muutamaksi 
vuodeksi palatakseni takaisin 
hallitustehtäviin 2010-luvun 
puolivälissä. Olen toiminut 
sihteerinä useamman vuoden ja 
tänä vuonna siirtynyt sivuun tästä 
vakanssista.

Rian toiminnassa olen toiminut 
näinkin pitkään yksinkertaisesti 
syystä, että tämä on ihan huikea 
porukka olla mukana. Toivotan 
siis kaikki innokkaat tulokkaat 
liittymään joukkoomme, jos vain 
aikaa ja kiinnostusta riittää.

Tapahtumavastaava Sirkku

Olen Melina ja opiskelen kolmat-
ta vuotta rakennusarkkitehdiksi. 
Jatkan viime vuoden tapaan hal-
lituksen opiskelijaedustajana 
viestinnän parissa. Vapaa-ajallani 
harrastan suunnistusta ja muita 
kestävyyslajeja.

Viestintävastaava Melina

- Born & raised in Tampere
- Toimin Infra-alalla 
työmaapäällikkönä
- Harrastuksia hiihdosta 
laskuvarjohyppyyn
- Lappi ja ulkomaat aina 
kun mahdollista
- Hallitustoiminnassa 
mukana jo 4 vuotta

KesäRIA 2025 valmistelu-
vastaava Sami

- Aaro Nyman 
- 26-vuotias tamperelainen 
- 2. vuoden rakennusinsinööri-
opiskelija, suuntautumisena 
infrarakentaminen 
- Uusi rakennusalalla, aikai-
sempi ammatti lentokoneasen-
taja. 
- Ensimmäistä vuotta hallitus-
toiminnassa mukana, mutta 
toivottavasti paljon vielä 
edessä!

Opiskelijaedustaja Aaro
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TAANNOISIA TAPAHTUMIA

Kaija Rask, rakennusarkkitehti 
Tampereen tekusta vm. 1985. Asun 
Hämeenkyrössä puolisoni kanssa. 
Kahden aikuisen pojan äiti ja kah-
den pienen pojan mummu.
Olen työskennellyt suunnittelijana 
tamperelaisissa arkkitehtitoimis-
toissa opiskeluajan ja sen jälkeen 
vuoteen 2010 saakka. Pääosin sai-
raala-, koulu- ja asuntosuunnitte-
lun parissa. 90-luvun lama-aikana 
CAD-opiskelua ja työskentelyä Sak-
sassa. Oma toimisto 1996 - 2002. 
Ok-, toimitila- ja hiihtokeskussuun-
nittelua. Vapusta 2010 lähtien olen 
toiminut virkamiehenä eli lupa-ark-
kitehtinä Tampereen rakennusval-
vonnassa. 

Moikka! Olen Reetta Juurakko 
ja nyt toista kautta TamRIAn 
hallituksessa opiskelijajäsenenä. 
Opiskeluissa puolestaan 
rakennustekniikan kolmas vuosi 
menossa. Rian toiminnassa 
ehdottomasti parasta on tämä 
huippuporukka ja erilaiset 
tapahtumat! Siksi päätinkin 
testata roolia yhtenä meidän 
tapahtumavastaavista.

RIAn jäsen vuodesta 1981 (opiskeli-
jajäsen), TamRIAn hallituksessa 
2008 lähtien; RIA-liiton liittohalli-
tuksessa, työvaliokunnassa ja RIA-
majojen hallituksessa. TamRIAssa 
pääosin järjestänyt arkkitehtuuri-
matkoja eri puolille Eurooppaa, 
majakkamatkoja kotimaahan, pik-
kujouluja ja kesäteatterireissuja. 
Näistä RIA-liitto on palkinnut ho-
peisella ansiomerkillä ja kunniajä-
senyydellä.
RIA-elämän ulkopuolella toimin Hä-
meenkyrö-Seuran pj:nä ja Tampe-
reen Teatterin naisyhdistyksessä. 
Muita harrastuksia on mm. kaiken-
lainen liikunta, puutarhatyöt, avan-
touinti ja matkailu. Tapahtumavastaava Kaija

Olen Petri Mäki, 60 v, RI Tampereen 
tekusta vuodelta 1986. TamRIA:n 
jäsen vuodesta 1984 ja mukana hal-
lituksessa eri tehtävissä yhtäjaksoi-
sesti vuodesta 1997. Nyt jo pitkään 
päätehtävänä TamRIA:ssa ollut jä-
senlehti RIA*Nyssen tekeminen ja 
mm. PIRA:n hallituksen jäsenyys. 
Takana vuosia TamRIA:n puheenjoh-
tajana, liittohallituksessa, sttk:n 
aluetoimikunnassa, Tampereen 
Rakentajain kerhon hallituksessa ja 
sen sellaisissa. RIA-liiton kunniajä-
senyydellä ja hopeisella ansiomita-
lilla tästä puuhastelusta huomioitu.

Rakennusalan järjestötoiminnan ul-
kopuolellakin olen vuosien mittaan 
innostunut kaikenlaisesta, ollut 
pari kautta Ylöjärven kaupungin/
kunnanvaltuutettuna ja muissa 
luottamustoimissa kaupungin lisäksi 
Ylöjärven seurakunnalla ja useiden 
eri yhdistysten hallituksissa. Pikku-
hiljaa järkiintynyt ja niistä pääosin 
irtaantunut.
Työurani olen tehnyt pääasiassa 
rakennusvalvonnan parissa, vaikka 
kaikenlaista muutakin on tullut 
kokeiltua. Nykyisin päivätyössä 
Nokian kaupungin johtavana raken-
nustarkastajana.
Asun Ylöjärvellä vaimoni ja parin 
kissan kanssa, kolme aikuista lasta 
asuneet vuosia omillaan. Reilun 
pari vuotta olen tyttärentyttären 
myötä nauttinut ’arvonimestä’ 
pappa. 
Järjestötoiminnalta ja työnteolta 
jäävää joutoaikaa täytän erilaisella 
liikunnalla (lentopallo, jalkapallo, 
keilailu, sähly, ulkoilu yleisesti) 
sekä valokuvauksella ja musiikilla 
(nykyisin vain kuuntelulla). Lento-
palloerotuomarina olen aktiivisesti 
toiminut noin 30 vuotta, josta 
muistettu Suomen Lentopalloliiton 
ansiolevykkeellä. Omakotitalon 
hoitoon ja pihan kunnossapitoonkin 
on toistaiseksi aikaa löytynyt.

RIA*Nyssen päätoimittaja Petri

Tapahtumavastaava Reetta
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Olen Leevi Männistö. 
Opiskelen rakennus-
insinööriksi viimeistä 
vuotta TAMKissa. RIA:n 
toiminnassa olen ollut 
mukana ensimmäises-
tä opiskeluvuodesta 
asti yhteyshenkilönä 
ja nyt olen TamRIA:n 
hallituksessa toista 
vuotta mukana. Halli-
tuksessa toimin vies-
tintävastaavan roolis-
sa. Työkseni koulun 
ohessa suunnittelen 
siltojen korjausraken-
tamista. Vapaa-aikaa-
ni käytän monipuoli-
sesti eri harrastusten 
parissa, kuten kiipei-

Kari Salonen Tampereelta. Raken-
nusarkkitehdin tutkinnon suoritin 
Tampereen tekussa v. 1981. RIA:n 
jäseneksi liityin seuraavana vuonna 
työkaverin suosituksesta Vaasassa 
silloisessa työpaikassani. Paluu 
Tampereen työelämään tapahtui 
loppuvuodesta 1983. Olin pitkään 
rivijäsenenä ja osallistuin usein 
TamRIA:n järjestämiin tapahtumiin, 
koska niiden kautta tutustuin alan 
ihmisiin ja verkostoiduin kotikau-
pungin toimijoihin. Niinpä sitten 
90-luvun laman aikoihin, kun olin 
jonkin aikaa ilman työtä, minut 
houkuteltiin hallitustoimintaan mu-
kaan. Ensin toimitin RIA*Nysseä, 
sitten olin puheenjohtajana ja kai-
kenlaisissa sekalaisissa luottamus-
tehtävissä, mm. liittohallituksen 
jäsenenä, PIRA:n hallituksessa ja 
yhdistyksemme jalkapallojoukku-
een päävalmentajana. Muutama 
vuosi meni hallituksen ulkopuolella, 
mutta kuitenkin mukana joissakin 
hankkeissa. Paluu hallitukseen tuli 
vuonna 2008. Siitä lähtien olen 
ollut mukana, yleensä tapahtumia 
järjestämässä.
Työelämässä olen ollut ensi ajat n. 
14 vuotta yksityisen puolen arkki-
tehtitoimistoissa ja vuodesta 1995 

Tampereen kaupungin palvelukses-
sa Tilakeskuksessa ja sittemmin 
siitä yhtiöitetyssä Tilapalvelut 
Oy:ssä arkkitehtisuunnittelijana. 
Yli 40 vuoden työuran jälkeen jäin 
eläkkeelle vuoden 2021 lopussa. 
Siitä olikin luontevaa siirtyä hoita-
maan nykyistä TamRIA:n seniori-
vastaavan tehtävää.
Olen aviossa (vuodesta 1978 lähti-
en). Minulla on tytär ja poika, ja 
heillä molemmilla on tyttölapsi, 3- 
ja 2-vuotiaat ilopillerit. Vaarin roo-
lissa on hauska olla. 
Harrastuksista tärkeimpiä ovat yh-
distystoiminnan lisäksi liikunta ja 
musiikin kuuntelu levyltä ja livenä. 
Talvisin pelaan jääkiekkoa kahdessa 
joukkueessa ja kesäisin jalkapalloa 
hyvässä seurassa. Molemmissa la-
jeissa on mukana kaiken ikäisiä 
pelaajia kuten meidän yhdistyk-
sessämmekin. Pidän tärkeänä 
asiana toiminnan onnistumisen 
ja jatkuvuuden kannalta, että eri 
ikäpolvet tekevät hyvää yhteistyö-
tä. Musiikissa olen melko kaikkiruo-
kainen, mutta myös hieman nirso. 
Ylläs Jazz Blues -matkojen järjeste-
lyt ovat syystäkin kuuluneet minun 
tehtäviini, niin myös tänä vuonna. 
Vaikka olenkin eläkkeellä, olen jon-

Tapahtuma- ja 
seniorivastaava Kari

Viestintävastaava 
Leevi

Olen Enni Ohrankäm-
men. Opiskelen en-
simmäistä vuottani 
rakennusinsinööriksi 
Tampereen ammatti-
korkeakoulussa. Läh-
din heti viime syksynä 
mukaan RIAn toimin-
taan opiskelijayhteys-
henkilönä ja pääsin-
kin jo tänä vuonna 
TamRian opiskelija-
edustajaksi. Vapaa-
ajan suunnitelmani 
menee yleensä päin 
metsää. Laavuyöt 
pakkasen paukkeessa, 
kesäiset vaellukset ja 
koskimelonta tasapai-
noittaa opiskeluarkea-
ni.

Opiskelijaedustaja Enni

kin verran jatkanut arkkitehtisuun-
nittelua. Taloyhtiö työllistää erilai-
sissa korjaushankkeissa ja tutuille 
saatan tehdä rakennus- tai toimen-
pidelupaa edellyttäviä suunnitel-
mia.
Tähän esittelyyn en laittanut sana-
kieppejä enkä puujalkavitsejä, 
koska asiatekstiin ei pidä sotkea 
pakinaa (näin on emerita äidinkie-
lenlehtorirouvani kertonut).

lyyn, avantouintiin, maalaami-
seen, hiihtoon, ruoanlaittoon, 
musiikin tekoon ja moneen 
muuhun.
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TamRIA:n vuosikokous 2022
TamRIA:n vuosikokous 2022 pi-
dettiin 16.11. panimoravintola 
Plevnassa. Esityslistalla oli sään-
tömääräiset asiat ja illan isän-
näksi oli saatu Ruukki, edustaja-
naan hankekehityspäällikkö 
Jukka Joensuu. Paikalle oli ehti-
nyt 18 tamrialaista ja myös etä-
osallistumismahdollisuus oli 
tarjolla.

Kokouksen avasi TamRIA:n pj 
Ville Lehtineva toivottaen läsnä-
olijat tervetulleiksi. Kokouksen 
toimihenkilöiksi valittiin puhetta 
johtamaan Jussi Haavisto, sih-
teeriksi Ville Lehtineva sekä 
pöytäkirjantarkastajiksi ja tar-
vittaessa ääntenlaskijoiksi Pekka 
Malassu ja Timo Laitinen. Kokous 
totesi vuosikokouksen laillisesti 
koolle kutsutuksi ja päätösval-
taiseksi. Edelleen kokouskutsun 
yhteydessä nähtävillä ollut esi-
tyslista hyväksyttiin kokouksen 
työjärjestykseksi.

Ville Lehtineva esitteli hallituk-
sen esityksenTamRIA:n vuoden 
2023 toimintasuunnitelmaksi ja 
keskustelun jälkeen kokous sen 
hyväksyi. Edelleen hyväksyttiin 
edellisvuoden mukaisesti palkki-
oiden ja matkakustannusten 
korvausten suuruudesta niin, 
että puheenjohtajalle hyvite-
tään yleisistä kuluista 225 € vuo-
delta, muita palkkioita ei mak-

seta, kulut korvataan laskujen 
mukaan ja matkakustannukset 
korvataan RIA:n ja valtion mat-
kustussäännön mukaan. Jäsen-
maksut päätettiin pitää vuoden 
2022 tasolla (paikallisjäsenmak-
su 17€, kannatusjäsenmaksu 
27 €, yrityksille tarkoitettu kan-
natusjäsenmaksu 245 €) eikä 
liittymismaksua peritä.

Talouspäällikkö Petri Kulmala 
esitteli vuoden 2022 talousarvio-
vertailun sekä hallituksen esi-
tyksen vuoden 2023 tulo- ja 
menoarvioksi. Keskustelun jäl-
keen kokous hyväksyi tulo- ja 
menoarvion vuodelle 2023 sillä 
muutoksella, että RIA-majojen 
vastikkeisiin varattiin yhteensä 
1 300 €. Kokous valitsi toimin-
nantarkastajiksi tarkastamaan 
vuoden 2023 tilit ja toiminnan 
Jussi Haaviston (varalle Timo 
Laitinen) ja Pekka Malassun 
(varalle Tapani Nippala). 

Hallituksen jäsenmääräksi ko-
kous päätti puheenjohtajan 
lisäksi 10, hallituksen esityksen 
mukaisesti. Hallituksessa jatka-
vat kaksivuotiskautensa toisen 
vuoden RI Tiia Tuomi, RA Kaija 
Rask, RA Sirkku Laine ja RI Petri 
Kulmala. Lisäksi puheenjohtaja 
Ville Lehtinevan kausi jatkuu 
ensi vuodelle. Erovuoroisista 
RI Anniina Söderholm, RA Kari 
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Salonen ja RI Petri Mäki olivat 
ilmoittaneet halukkuutensa jat-
kaa kaksivuotiskauden hallituk-
sessa, lisäksi ennakolta haluk-
kuutensa kaksivuotiskaudelle 
hallitukseen olivat ilmoittaneet 
RA Kaisu Tervo, RI-opiskelija 
Sami Silfvervuth, RA-opiskelija 
Ida Korsimo, RA-opiskelija Sari-
anna Sillanpää ja RI-opiskelija 
Leevi Männistö. Erovuoroinen 
RA Anni Markkola oli antanut 
suostumuksensa mahdolliselle 
yksivuotiskaudelle. Suoritettiin 
vaali, jonka tulosten perusteella 
kokous valitsi hallitukseen kaksi-
vuotiskaudelle 2023-2024 Kari 
Salosen, Anniina Söderholmin, 
Ida Korsimon, Petri Mäen ja 
Sami Silfverhuthin, lisäksi yksi-
vuotiskaudelle valittiin Anni 
Markkola. Kokous myös velvoitti 
uuden hallituksen valitsemaan 
vähintään 2 ja enintään 6 opis-
kelijaedustajaa hallitukseen 
vuodeksi 2023, mahdollisuuksien 
mukaan laajasti eri koulutusalo-
ja sekä vuosikursseja edustaen.

RIA:n liittohallituksen TamRIA:n 
edustaja Tiia Tuomi ja varaedus-
taja Anniina Söderholm on valit-
tu kaksivuotiskaudelle 2022-2023 
eikä kumpikaan ole erovuorossa. 
TamRIA:n kolmeksi liittokokous-
edustajaksi vuodelle 2023 valit-
tiin keskustelun jälkeen Petri 
Kulmala, Sami Silfverhuth ja Ida 
Korsimo. Lisäksi kokous valitsi 
TamRIA:n edustajaksi PIRA:n 
hallitukseen kaudelle 2023-2024 

Petri Mäen ja varaedustajaksi 
Kari Salosen, RIA-majojen vuon-
na 2023 pidettävään vuoden 
2022 yhtiökokoukseen Kari Salo-
sen ja varajäseneksi Anni Mark-
kolan, RIA-majojen hallitukseen 
vuodeksi 2023 Anniina Söderhol-
min sekä Sttk:n aluetoimikun-
taan vuodelle 2023 Tiia Tuomen.

Vielä päätettiin julkaista yhdis-
tyksen kokouskutsut Rakennus-
lehdessä ja RIA*Nyssessä. Tämän 
jälkeen ei muita kokouksen käsi-
teltäväksi ilmoitettuja tai muita 
kokouskutsussa mainittuja asioi-
ta ei ollut, joten puheenjohtaja 
kokousväkeä aktiivisesta osallis-
tumisesta kiitettyään päätti 
kokouksen klo 18.07.

Tämän jälkeen ohjat otti illan 
isäntä Ruukki ja Jukka Joensuu, 
joka esitteli yrityksen toimintaa 
ja tuoteuutuuksia. Illan päät-
teeksi Ruukki tarjosi kokouksen 
osallistujille ruokailumahdolli-
suuden ravintola Plevnassa. 
Kiitos näistä Ruukille ja kokous-
edustajille osallistumisesta.

13
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Jälleen marraskuun ensimmäise-
nä tiistaina eli 1.11.2022 järjes-
tettiin Pirkanmaan Rakennuspäi-
vä, jo 39. kerran. Paikkana oli 
jo perinteeksi muodostuneeseen 
tapaan elokuvateatteri Plevna. 

Päivä alkoi totuttuun tapaan 
mahdollisuudella osallistua keit-
tolounaalle ravintola Plevnassa. 
Valtaosa osallistujista käyttikin 
mahdollisuutta hyväkseen ja sa-
malla saattoi keskustella muiden 
paikalla olevien alan ammatti-
laisten kanssa. Lounaan jälkeen 
siirryttiin salin puolelle päivän 
ohjelman pariin. Ohjelman juon-
tamisen hoiti tällä kerralla TkL, 
kaupunginvaltuutettu Matti 
Höyssä.

Avauspuheenvuoron ja tervetu-
lotoivotuksen PIRA-päivään hoiti 

PIRA:n puheenjohtaja Kari Sirén. 
Ohjelmaa jatkoi Tampereen tuo-
re rakennusvalvontapäällikkö 
Juha Henttonen, joka kertoi 
mm. näkemyksiään Tampereen 
rakentamisen tilasta sekä odo-
tuksistaan ja alun kokemuksis-
taan uudessa tehtävässä. 

Pirkanmaan Rakennuspäivä 2022

Juha Henttonen
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Kaupungin viranhaltijoita edusti 
myös seuraava luennoitsija, joka 
oli yhdyskuntasuunnittelupääl-
likkö Hanna Montonen. Hannan 
pääaiheena oli Tampereen arkki-
tehtuuriohjelma, jonka luonnos-
versio oli juuri valmistunut ja 
mielipiteiden kerääminen alka-
nut. Ohjelman on tarkoitus val-
mistua alkuvuodesta 2023.

Lavalla jatkoi Sähkösuunnitteli-
jat NSS ry:tä edustanut PIRA:n 
puheenjohtaja, DI Kari Sirén. 
Kari esitteli sähkösuunnittelijoi-
den järjestelmä- ja laitetoimit-
tajahakemistoa, joka on alan 

toimijoille mainio työkalu hakea 
ja vertailla eri mahdollisuuksia 
yhdestä paikasta. Karin jälkeen 
Lempäälän kunnan rakennutta-
japäällikkö Ulla Palo-oja esitteli 
Lempäälän kunnan puurakenta-
mista edistävää ohjelmaa, joka 
on hyväksytty alkuvuodesta 2022 
ja sen tavoitteena on edistää 
puurakentamista niin kunnan 
omassa kuin yksityisten ja ra-
kennusliikkeiden rakentamises-
sa. Ohjelmaan on kirjattu sekä 
yleisiä että toimialakohtaisia 
tavoitteita.

Kunnallisten hankkeiden linjalla 
jatkoi Kangasalan kaupunginhal-
lituksen puheenjohtaja, RI Jussi 
Haavisto. Jussi kertoi Kangasalan 
Lamminrahkan kaupunginosan 
suunnittelusta ja rakentumises-
ta. Alue sijoittuu Lahdentien 
varteen Tampereen rajaan kiinni 
ja alueen infra on pääosin tehty 
ja rakennustyöt vauhdissa. Ovat 
myös vauhdissa vielä pitkään, 
sillä alueelle on tulossa koti noin 
8 000 asukkaalle sekä lisäksi tu-
hatkunta työpaikkaa. Jussin jäl-
keen samaa aihetta sivuten, 
mutta rakntamista koko Tampe-

TAANNOISIA TAPAHTUMIA

Kari 
Sirén

Hanna Montonen 
ja Matti Höyssä

Ulla Palo-oja
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reen kaupungin mittakaavassa 
esitteli elinvoiman ja kilpailuky-
vyn palvelualueen lautakuntien 
apulaispormestari Pekka Salmi 
Tampereen kaupungilta. Noin 
laaja aihe 20 minuutissa ei tie-
tenkään voinut olla kuin pinta-
raapaisu, mutta ytimekkään ja 
kattavan esityksen Pekka sai 
aikaan.

Seuraavaksi vedettiin luennoista 
henkeä ja pidettiin kahvitauko 
Finnkino Plevnan yläaulassa. 
Melko tiiviissä tunnelmassa muo-
dostui helposti ryhmiä, joissa 
ei-niin-yllättäen keskusteltiin 
pääasiassa rakentamisesta ja 
PIRA-päivän ohjelmasta. Toki 
kuulumisia myös vaihdettiin, kun 
vuoden jälkeen taas tavattiin 
monet osallistujat kasvokkain. 

Kahvitauon jälkeen palauduttiin 
luentomoodiin katsomalla lyhyt-
filmi As Oy Liisanpuiston raken-
tamisesta vuoden 1959 talvelta. 
Työtyrvallisuus ja työasut ovat 
hieman filmin kuvaamisajasta 
kehittyneet. Mainio kuvatallen-
ne oli saatu käyttöön Ilkka Sasin 
omasta arkistosta.

Edellä nähty lyhytfilmi oli oiva 
aasinsilta seuraavaan luentoon, 
jonka piti Työterveyslaitoksen 
erityisasiantuntija Tarja Heikki-
lä. Aiheena oli rakentamisen 
työturvallisuus, johon nykyään 
syystäkin kiinnitetään 
yhä enem-män huomiota. 
Kehitettävää kuitenkin edelleen 

Jussi Haavisto

Pekka Salmi

Kahvitauon 
tunnelmia
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on, koska 

rakennusala on hyvästä kehityk-
sestä huolimatta melko tapatur-
ma-altis ala. Ja seuraava luento 
jatkoi turvallisuudesta eri mer-
kityksissä ja kaupunkitasolla: 
Tampereen kaupungin riskien-
hallinta– ja turvallisuusjohtaja 
Jouni Perttula kertoi kaupungin 
turvallisuushaasteista ja ratkai-
suista teemalla ’Turvallinen 
Tampere’.

Ohjelma jatkui lakiteemalla. 
Asianajaja, OTT Tiina Koskinen-
Tammi Asianajotoimisto Alfa 
Oy:stä selvensi rakentamisen 
vastuukysymyksisä uuden raken-
tamislain mukaan. Luonnollisesti 
sen verran yleisellä tasolla, että
rakentamislain voimaantulon 
ajankohtakin on vielä ratkaise-
matta. Perään pidettiin ääntä 
akustiikasta, kun yksikönjohtaja 
Mikko Kylliäinen A-Insinöörit 

Tarja Heikkilä

Jouni Perttula

Tiina Koskinen-Tammi

Mikko Kylliäinen
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Suunnittelu Oy:n Akustiikkasuun-
nittelusta jakoi tietoa otsikon 
mukaisesta teemasta.

Seuraavaksi kuultiin asiaa hule-
vesistä. Ensin aluemyyntipääl-
likkö Mika Pikkusaari Wavin Fin-
land Oy:stä kertoi kiinteistöjen 
hulevesistä, niiden hoitamisen 
vaatimuksista ja eri mahdolli-
suuksista. Tämän tietoiskun jäl-
keen saimme selvityksen laa-
jemmasta hulevesiin liittyvästä 

projektista, Takahuhdin ja Iides-
järven välissä kulkevan Vuohen-
ojan kunnostuksesta. Projekti-
suunnittelija Salla Leppänen 
Tampereen kaupungilta ja pro-
jektipäällikkö Päivi Paavilainen 
Ramboll Oy:stä vastasivat vuon-
na 2023 valmistuvaksi suunnitel-
lun projektin valmistelusta.

Pirkanmaan rakennusbarometrin 
2022-2023 esitteli perinteiseen 
tapaan tj Markku Riihimäki Fore-
con Oy:stä. Suhdannebarometrin 
tulokset perustuvat Pirkanmaan 
kuntien yrityksille lokakuussa 
2022 tehtyyn kyselyyn sekä ra-
kentamisen ennusteet Foreconin 
asiantuntijoiden analyyseihin ja 
ennustemalleihin. Rakentamisen 
suhdannetilannetta pidettiin 
kyselyyn vastanneissa 28 yrityk-
sessä vielä kohtalaisen hyvänä, 
vaikka yritysten ja rakentajien 
sekä etenkin kuluttajien luotta-
mus tulevaisuuteen onkin viime 

Salla Leppänen

Mika Pikkusaari

Markku Riihimäki
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kuukausina heikentynyt. Tuotan-
non lasku jatkunee ensi vuonna 
edelleen, korjausrakentamista 
lukuun ottamatta. Koko raken-
nusbarometri löytyy Foreconin 
sivustolta.

Luento-osuuden päätti vakiintu-
neeseen tapaan Hyvän rakenta-
misen palkinnon julkistaminen. 
Julkistamisesta vastasivat Tam-
pereen yhdyskuntalautakunnan 
rakennus- ja ympäristöjaoston 
puheenjohtaja Matti Höyssä ja 
kaupunkikuva-arkkitehti Saana 
Karala. Hyvän rakentamisen pal-
kinto 2022 myönnettiin Hervan-
tajärvellä sijaitseville Lumipuu-
kerrostaloille, joiden suunnitte-
lun taustalla oli Tampereen yli-
opiston ja TOAS:n järjestämä 
puurakentamisen arkkitehtuuri-
kilpailu. Alan opiskelijoille suun-
natun kilpailun voittajaksi sel-
viytyi Aleksi Kraaman ja Eero 
Kuokkasen ehdotus Lumipuu. 
Hankkeen pääsuunnittelijana 
toimi arkkitehti Janne Laukka 
Arkkitehdit LSV Oy:stä ja pro-

jektisuunnittelijana kilpailueh-
dotuksen laatinut Aleksi Kraama. 
Rakennuttajana toimi TOAS ja 
rakentamisesta vastasi Raken-
nusliike Tikirak Oy.
Erityiskunniamaininnalla huomi-
oitiin Nokia Arena -hanke. Tam-
pereen kaupungin rohkeus ja 
päättäväisyys toteuttaa Studio 
Daniel Libeskindin visioon perus-
tuva kansainvälisestikin merkit-
tävä kaupunkikehitysprojekti 
haluttiin nostaa esille. Pääsuun-
nittelijana hankkeessa toimi 
arkkitehti Marika Rökman Arco 
Architectere Company Oy:stä, 
rakennuttajana KOY Tampereen 
Monitoimiareena ja päärakenta-
jana SRV.

PIRA-päivän päätteeksi siirryim-
me cocktail-tilaisuuteen Voonin-
kiin Väinö Linnan aukion laidal-
le. Tarjottu verkostoituminen ja 
viinibuffet kiinnostivat suurinta 
osaa päiväohjelman osallistujis-
ta. Tapahtuman tukijoista on 
erityisesti mainittava Finexter 
STO, A-Insinöörit ja Rexel.

Hyvän rakentamisen palkinto:  voittajat, kunniamaininnan saaneet ja palkinnon luovuttajat
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YlläspoweRIA vuosimallia 2023 
järjestettiin 29.1- 3.2. Tapahtu-
man järjestelyistä vastasi RIA-
liitto yhdessä opiskelijatoimi-
kunnan kanssa.

50 opiskelijayhteyshenkilön ryt-
miryhmä siirtyi lähtöpäivänä 
kohti Äkäslompolon tunturimai-
semia RIA-Majoille. Tapahtumas-
sa Tampereelta oli vahva yhteys-
henkilöiden edustus.

Viikko piti sisällään yritysedus-
tajien esitelmiä sekä tapahtu-
mapisteitä, jotka haastoivat 
opiskelijat äärimmilleen. Tasa-
painottamassa seminaaripäiviä 
ohjelmaan sisältyi mm. vierailu 
ja illallinen SnowVillage jääho-
tellissa, sitsit ravintola Aake-
nuksessa sekä ulkoilua hankien 
hohteessa sopivissa määrin. Sit-
keimmät seminaarimatkailijat 

ilahduttivat öisin myös paikalli-
sia karaoken sulosoinnuillaan. 
Aamuyön pikkutunneille veny-
neet tanssahtelut ottivat tietysti 
veronsa, mutta huolellisten ra-
vintolatankkauksten siivittämä-
nä osallistujat olivat säntillisesti 
luennoilla läsnä. Suurin osa päi-
vittäisistä ruokailuista oli järjes-
tetty Äkäshotellilla, josta ei 

YlläspoweRIA
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kenenkään tarvinnut nälkäisenä 
poistua.

Reissusta opiskelijoille jäi kon-
takteja työelämään sekä tutta-
vuuksia laajalti ympäri Suomen. 
Tampereen Rian aloitteesta teh-
tävässään vastikään aloittanut 
opiskelija-asiantuntija Hung 
Pham palkittiin osallistujien 

puolesta ripauksella Lapin tai-
kaa nimikoidun kuksan 
muodossa.
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RIA-YlläsJazzBlues 2023

Torstain illallinen majoilla

TamRIA:n eli pitkälti Salosen 
Karin organisoima matka Ylläs 
Jazz Blues -tapahtumaan saatiin 
vihdoin tänä vuonna järjestettyä 
25.-30.1. Kahden peräkkäisen 
peruuntuneen tapahtumavuoden 
jälkeen ilmassa oli selvästi pa-
toutunutta innostusta.TamRIA:n 
kuuden hengen ‘pääjoukko’ ke-
rääntyi keskiviikkoiltana Sema-
foriin nauttimaan lähtömaljat 
hyvissä ajoin juuri ennen puolta 
yötä tapahtunutta Kolarin pika-
junan lähtöä. Ravintolavaunussa 
tapasimme myös Helsingin RIA:n 
etujoukot.

Leppoisan junamatkan jälkeen 
heräilimme aamulla tai aamu-
päivällä lumisessa Lapissa. Kul-
kuvälineeksi Kolarin asemalla 
vaihtui Rundgrenin bussi, jonka 
tiiviissä tunnelmassa matka 
Äkäslompoloon sujui rattoisasti. 
Majoilla olivat jo aiemmin saa-
puneet tamria:n kullankaivajat 
Jari, Pekka, Tapani ja Timo, jot-
ka olivat valmistelleet majoitus-
ta ja varanneet Äkäslompolosta 

mm. avantosaunomisen mahdol-
lisuuden torstai-illaksi. Viralli-
seen ohjelmaan oli sopivasti 
sijoiteltu myös ammatillista 
ohjelmaa; ryhmätöitä ja useiden 
osallistujien ammattiosaamisen 
mukaisia luentoja, puolisen 
tusinaa kaikkiaan. 

Torstaipäivä käytettiin pääosin 
majoittumiseen, ostoksiin ja 
kylällä ruokailuun sekä osin 
myös ulkoiluun. Alkuun ilma oli 
kylmähkö eli alle parinkymme-
nen pakkasasteen, mutta päivän 
mittaan keli lämpeni lähelle nol-
laa. Muutamassa pakkasasteessa 
sitten pysyttiinkin koko viikon-
lopun ja aurinkokin pilkisteli 
päivittäin, joten olosuhteet oli-
vat jälleen puolellamme. Hiukan 
turhan tuulista rinteessä välillä 
oli, mutta ei kaikkea voi vaatia. 
Musiikkiakin oli päivän mittaan 
tarjolla mm. Velhon kodalla ja 
Pub Selvässä Pyyssä. Rialaisryh-
mä täydentyi torstaina myös 
Rovaniemen RIA:n osallistujilla. 
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Jere Ijäs ja Monacon 
Työväen Palloilijat

Saunomisen jälkeen ja majoilla 
nautitun yhteisen illallisen jäl-
keen lähdettiin sitten musiikin 
pariin kylälle. 

Yleisesti ottaen Ylläs Jazz Blues 
2023 sisälsi melko vähän sitä 
’oikeaa’ bluesia ja vielä vähem-
män jatsia, mutta kyllä tarjonta 
vallan mainiota muutoin oli. Pir-
tukirkon iltatapahtumat olivat 
yleisesti ottaen monipuolisinta 
ja parasta musiikillista tarjon-
taa. Usemmat olivatkin tilan-
neet ennakkoon niihin tapahtu-
miin liput, koska koko YJB:n 
passi oli aika suolaisesti hinnoi-
teltu.Torstai-iltana Pirtukirkossa 
aloitti Jere Ijäs ja Monacon Työ-
väen Palloilijat, joka hoiti oman 
ruutunsa Ijäksen monipuolisen 
kitaroinnin johdolla tyylikkäästi 
maaliin. Ohjelmaa jatkoi monen 

mielestä koko tapahtuman paras 
yksittäinen veto, kun Honey B. 
& T-Bones otti lavan kunnon 
rock-blues -rytkeellä haltuun.   

Pirtukirkon liveohjelman päätyt-
tyä oli puolenyön maissa joka 
yönä käytännössä vaihtoehtoina 
RIA-majojen omat purkkimusiik-
kibileet tai karaoke, joka taas 
tarkoitti Joikupubia Huminan 
karaoken lopetettua pahimman 

Honey B. & T-Bones
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Kippis senioreille, seniorien piikkiin.

koronakauden aikana. Joikupub 
olikin iltaisin ja öisin kuin lekal-
la täyteen lyöty ja monentasoi-
set kotimaiset ja kansainväliset 
esiintyjät pääsivät ääneen. Yksi 
vaihtoehto oli luonnollisesti 
myös nukkuminen, joka vaikut-
tikin vallan yleiseltä valinnalta.

Perjantain aikana paikalle saa-
puivat myös HeRIA:n loppujouk-
ko sekä Forbon Markus Lilius ja 
Petri Siponen. 21 hengen rialai-
nen osallistujamäärä oli ihan 
mukava, toki muutama olisi vie-
lä saatu majoitukseen mahtu-
maan. Päivän ulkoilun, liikunnan 
ja saunomisen sekä musiikin 
kuuntelun jälkeen eri paikoissa 
oli mukava illastaa koko poru-
kalla yhdessä RIA-majoilla. Illan 
alkajaisiksi kilisteltiin kuoharit, 
jotka tarjosivat ryhmän jo eläk-
keelle asti ansioituneet jäsenet. 

Ruokailun jälkeen oli ohjelmassa 
myös yllätysnumero, kun kullan-
kaivajaryhmä järjesti ilahdutta-
van tanssiesityksen. Tyyli oli 
ehkä jotakin välimerellistä, 
mutta etelämaalainen jäyhyys 
yhdistettynä härmäläiseen let-

keyteen teki siitä jotain ainut-
laatuista. Vaativa esitys otti 
myös veronsa, kun ankarasta 
harjoittelusta huolimatta tarkka 
koreografia sai aikaan Pekan 
polvikierukan muljahtamisen 
paikoiltaan ja loppumatka meni 
häneltä kyynärsauvoja käyttäen. 
Muut pääsivät illalla nautiskele-
maan Pirtukirkkoon, jossa lau-
teilla olivat vuosikymmenten 
kokemuksella roots-bluesin teki-
jät Pepe Ahlqvist ja Tomi Leino 
Trio feat. Harri Taittonen, sitten 
Hoedown (kävi siinä Viitasen 
Piiakin) sekä Micke Björklöf & 
BlueStrip. Ei todellakaan valit-
tamista.

Kvartetti aloitti, mutta triona loppui.
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Lauantai valkeni Forbon tarjoa-
man runsaan aamiaisen merkeis-
sä. Osa nautiskeli tosissaan ja 
osa ponkaisi laduille ja rinteisiin 
turhia viivyttelemättä. Päivän 
monipuolisesta musiikkitarjon-
nasta voi nostaa esille vaikka 
vuosien jälkeen Ylläs Jazz Blue-
siin palannut Lenni-Kalle Taipa-
le, joka esiintyi Kellokkaassa 
Emma Salokosken kanssa. Het-

kessä loppuunmyyty tilaisuus ja 
syystäkin, kaksi todellista taitei-
lijaa ja eläytyjää. Rinteessä keli 
oli sen verran pöpperöinen, että 
vain rohkeimmat uskaltautuivat 
laskettelemaan. Niinpä hyvä 
vaihtoehto olikin istahtaa Y1:n 
ikkunapöytään laskua tekemään 
ja kuuntelemaan Blue Stonea, 
vakiesiintyjää Ylläksellä. Omien 
sävellysten ohella kuultiin muun 

Hoedown ja Viitasen Piia

Micke Björklöf & BluesStrip
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Knipi

muassa mainiosti jyrännyt cover, 
Cream-yhtyeen White room. 
Kansas City -kappale oli hauskas-
ti välillä väännetty kotimaan 
Kannukseksi. Ravintolamaailman 
akustiikka ei oikein toiminut tä-
män tyylisessä musiikkiesitykses-
sä. Vanhan puolen tunnelmallis-
ta rinneravintolaa tuli ikävä. 
Lauantaina ei yhteistä ruokailua 
majoilla järjestetty, joten jouk-
ko hajaantui pienempiin ryhmiin 
majoille ja kylälle illastamaan 
ennen Pirtukirkkoon lähtöä. 
Illan ohjelma oli ehkä eniten 
’jotakin-muuta-kuin-jatsia-tai-
bluesia’, mutta kyllä Knipi, Mari-
ana Zwarg Sexteto Universal 
sekä Hannibal & Hot Heros kan-
san liikkeelle saivat. Kotimaista 
ja kansainvälistä musiikkia mel-
ko moderniin tyyliin. Egotripin 

Knipi sai yleisön nuoremman 
väen hyvin liikkeelle. Uudet 
kappaleetkin kuulostivat asian-
tuntevien tahojen mielestä hy-
vin egotrippimaisilta. Mariana 
Zwargin muusikot osasivat tekni-
sesti asiansa. Musiikkiesitykset 
muodostivat erikoisen sekame-
telisopan, jossa välillä oltiin 
Chick Corean hengessä ja saman 
tien tyyli muuttui rytmikkääksi 
latinoksi ja sitten taas balladik-

Lenni-Kalle 
Taipale

Emma 
Salokoski
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Hannibal

Mariana Zwarg Sexteto Universal

si. Illan päätteeksi oli odotuksia 
jazzhenkisestä setistä. Vaikka 
Hot Heros -yhtyeen rungon muo-
dostivat tamperelaisen jazzin 
osaajat, jäi Hannibalin keikasta 
vaisu maku.

Viimeisen majoilla vietetyn yön 
jälkeen oli aikaa vielä ulkoiluun, 
shoppailuun Äkäslompolossa ja 
tietysti pakkaamiseen sekä ma-
jojen siivoukseen. Tamrialaiset 
kävivät perinteiseen tapaan pit-
salounaalla Eväskorissa, jonka 
pitsoja ei voi ainakaan liian pie-
niksi tai mauttomiksi moittia. 
Napa natisten palattiin majoille 
valmistautumaan lähtöön, jonne 
alkoi jo tippua nuoria omaan 
PoweRIA-tapahtumaansa. Vähän 
päällekkäin olivat tapahtumien 
aikataulut menneet. Päivän 
kääntyessä iltaan junalla ete-
lään palaavat jatsimatkalaiset 
siirtyivät bussipysäkille ja sitä 
kautta Kolarin asemalle. Junassa

levätyn yön jälkeen oli talvinen 
Lapin maisema vaihtunut vesisa-
teiseen Tampereen maanantai-
hin ja edessä oli oman valinnan 
mukaan työ-, koulu- tai vapaa-
päivä. Matka onnistui siis kaikki-
neen erinomaisesti ja suurin 
osa varmisti jo ennen reissun 
loppumista osallistumisensa 
vuoden 2024 YJB-matkalle.
 
             Teksti&kuvat PM ja KSa
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Pirkanmaan tulevaisuus
on nuorissa, väylissä ja 
teoissa.

Anna äänesi Jussin hyviin
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